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It-veteran smashade hem 
dubbla SM-guld
Av Stefan Bohlin

Hallå där... Curt Ingedahl, kundnöjdhetsansvarig på EMC, som sopade hem två SM-guld i 
badminton i helgen i klassen "spelare som nått halvvägs till Antikrundan". 

Vilka två klasser vann 
du i SM, som gick i 
Borlänge i helgen?
– Det var klasserna v60 
singel och v60 i dubbel. 
I dubbeln fick vi tufft 
motstånd men vi 
lyckades ändå vinna i 
skiljeset. 

Hur känns det?
– Jo, det känns otroligt 
inspirerande att få 
vinna. Speciellt som det 
är mitt första SM-guld 
som singelspelare. Jag 
var tidigare elitspelare i 
ungdomen, men har 
sedan gjort ett 25 år 
långt uppehåll.

Vad vinner man mer än äran och en guldmedalj?
– I mitt fall ger det en direktkvalifikation till VM i Ankara, Turkiet, i september. Jag var också med i VM i 
Vancouver 2011, men då åkte jag dessvärre ut i tredje omgången, utslagen av en japan.

Hur tror du att det går på VM?
– Där siktar jag på medalj och åker dit enbart för att ta medalj. Det underlättas av att jag nyss fyllt 60 
år, vilket innebär att jag flyttas upp i klassen 60-65 år. Och i den klassen är jag yngst och snabbast. Det 
är en klar fördel eftersom badminton är världens snabbaste racketsport, betydligt snabbare än både 
tennis, pingis och squash. 

Du lär har varit överlägsen när du vann singeln. Det sägs att motståndare bara fick känna på 
bollen när han plockade upp den från golvet efter dina smashar och finter. Vilka siffror vann 
du med?
– I protokollet står det dessvärre fel. Rätt ska vara att jag vann med 21-11 och 21-7.

Kommer din medspelare i dubbeln också från it-branschen?
– Ja, det gör han. Han heter Sören Molin och är it-konsult med egen firma

Det är visst inte första gången du tar SM-guld?
– Nej, jag har två medaljer i mixed dubbel 2006 och en i herrdubbel 2011. Men det är på långa vägar 
inte mina sista. 

Har du tagit medalj i andra mästerskap utanför Sverige gränser också?
– Nej, inte ännu, men det tänker jag göra i VM i höst. 

Hur kom det sig att du började spela badminton på veteran-touren?
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– Dels för att det är världens bästa motionsport och dels för att jag ville komma i form igen. Sedan gillar 
jag badminton eftersom det är en kroppsvänlig idrott utan tacklingar eller andra våldsamheter. 

Är det någon fart i matcherna med ”gamla” spelare som rör sig i ultrarapid?
– Nej, det ser man inte mycket av. Men visst, det är klart, att med ålders rätt går det ju litet 
långsammare för varje år. 

Vad är det som driver dig att spela?
– Det är främst gemenskapen vill jag påstå. Badminton är en av få idrotter där både män och kvinnor, 
pojkar och flickor kan spela tillsammans i mixtävlingar och där gammal som ung kan tävla tillsammans. 

Har du alltid spelat badminton?
– Jag började som liten grabb i Värmland och i Arvika. För oss var det en sommarsport som vi höll på 
med när det var vindstilla utomhus. Sedan började jag som elitspelare vid 17 års ålder i klubben 
Västerhaninge/Östnora, men därifrån värvades jag snart till Täby IS, numera Täby Badminton, 
tillsammans med några andra duktiga spelare med syfte att ta klubben upp till allsvenskan. I 25-
årsåldern flyttade jag till England för att jobb på Sperry, nuvarande Unisys, och då gjorde jag ett 
uppehåll i tävlandet några år.

Badmintonbollar görs ju av fågelfjädrar, finns det ingen risk för fågelinfluensa om man är en 
inbiten utövare av sporten?
– Nej, det är nog helt riskfritt. Det närmaste man kan komma är att man kan få pippi på att spela.

Vad gör du när du inte spelare badminton?
– Jag har nyligen blivit invald i Svenska Badmintonförbundets styrelse, där jag jobbar med externa 
intäkter, populärt kallat sponsring. 
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